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Referat FAU MØTE 25.09.19 klokken 18:00-20:00 

Oppmøtte fra FAU: Øyvind, Veronica, Kjetil, Brita, Arve, Vibecke, Hilde, Trond, 
Kristiane, Marita, Vidar, Torgeir, Conrad, Sigve, Rigmor, Katrin, Linda, Andreas, 
Marit, Kai. 

Oppmøte fra skoleledelsen: Kjerstin (Rektor) 

1. Godkjenning av innkalling og agenda 
- Godkjent. 

2. Konstituering av nytt FAU 2019/2020, kort presentasjonsrunde 
- FAU konstituerte seg, og alle presenterte seg selv. 

3. Gjennomgang av referat fra forrige møte 
- Øyvind leste opp referat. Godkjent uten merknader. 

4. Valg av styre 
- Leder: Øyvind, Nestleder: Linda, Sekretær: Andreas, Kasserer: Kai. 

5. Valg av representanter til SU/SMU 
- Andreas og Katrin som faste medlemmer. Trond og Kristiane som vara. 

6. Informasjon fra skoleledelsen og evt. spørsmål 
- Rektor informerte om «timen om livet», som var et pilotprosjekt på 
mellomtrinnet ved Olsvik skole forrige skoleår. Var så vellykket at man 
valgte å rulle ut i alle trinn og klasser, dette skoleåret. Klassene sitter i ring, 
snakker en og en mens man ser på hverandre, om forskjellige tema. Mulig 
for elevene å foreslå tema. Elvene blir bedre kjent med hverandre, kan 
snakke om ting som skjer i livene deres (ikke bare nødvendigvis det som 
skjer på skolen), økt trygghet virker forebyggende på mobbing og kan skape 
bedre skolemiljø generelt sett. «Varme øyne» praktiseres også av de ansatte. 
Se og møte elvene med respekt og forståelse. Har hatt et veldig godt 
samarbeid med FAU bakover i tid, og ser frem til samarbeid i nytt skoleår. 
Etablerte i forrige skoleår en trafikksikringsplan for skolen og SFO, i 
samarbeid med FAU. Jobbes videre med å få etablert «Hjertesone» rundt 
skolen. Høstens TV-aksjon er vedrørende jenters rett til arbeid, skolegang 
etc. Her ønsker skolen å delta mer aktivt enn før, og dette vil bli tema på 
kommende «Olsvik Joggen», fredag 4. oktober. Oppfordre elevene til å 
spørre hjemme, om man kan delta som bøssebærere når aksjonen skal 
foregå. Elevtallet for skoleåret er redusert en del i forhold til hva som var 
forventet. Dette påvirker skolens økonomi i negativ retning. Ny telledato på 
elevtall 1.oktober. Man håper at antallet kanskje bedrer seg iløpet av 
skoleåret. Fotograf skal begynne å ta bilder til skolekatalog o.l. i uke 40. Vil 
bli sendt ut info til foreldre om hvordan de kan bestille klassebilder og 
portrettbilder (ikke alle trinn som blir tatt portrettbilder av). 
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7. Vigilo: Spørsmål, tilbakemeldinger, avklaringer. 
- Bergen Kommune har gått inn for et system som er sikrere i forhold til 
behandling av personopplysninger. Det er ikke sikkert nok å sende en del 
slik info via epost. Har delvis med GDPR (EU’s data- og personvern-lov) og 
andre slike krav/regler å gjøre. En del oppstartsproblemer nå i starten, da 
Vigilo ikke hadde tatt høyde for antall brukere og trafikk inn på deres 
servere. Det løser seg litt om litt, men det er litt krøll nå i begynnelsen. Det 
er også problematisk og frustrerende for ansatte på skolen at det er 
slik. Skolen og de ansatte har ikke noe med det tekniske i løsningen å gjøre, 
så klager etc. må sendes til Vigilo. Hvis Vigilo streiker, så må man selvsagt 
ringe skolen eller sende epost. Men når Vigilo virker som det skal, så er det 
den som skal brukes som hovedkanal for kommunikasjon mellom skole og 
hjem. 

8. Informasjon fra, og innspill til, SU/SMU 
- Saker man ønsker skal tas opp: Bruk av mobiltelefon (skolereglement), 
Åpningstid SFO, Oppmerksomhet på elever som ikke kommer på skolen, 
Leksefri, Leksehjelp, Diskotek (mellomtrinn), SkoleBall (ungd.trinn). 

9. Økonomistatus 
- Saldo samme som sist møte. Ca en 28.000kr. Må se litt på antall som har 
tilgang på konto, i forhold til gebyrer man betaler banken per år for å ha 
kontoen. 

10. Informasjons saker og tilbakemeldinger fra ulike undergrupper i FAU 
a. Natteraner Bergen Vest 
- Må ha folk til å ravne fremover. Sliter med å få tak i kontaktinfo til foreldre, 
spesielt på mellomtrinn/ungd.trinn. Rektor jobber med saken. Mye 
møteaktivitet i Natteravnene sine utvalg. Litt utfordringer med å starte igjen 
etter sommerferien, da det er en del utskifting av FAU representanter på 
andre skoler som er med å dele på å gå i Bergen Vest. 
 
b. Trafikkgruppen 
- Fikk på plass trafikksikringsplan sammen med skolen før sommerferien. 
Her er det åpne aksjonpunkter man kan jobbe med. Noen av tiltakene er 
allerede på plass. 
 
c. Skolemiljøgruppen 
- Må fortsette å konkretisere litt hva gruppen skal jobbe med og hvordan. 
Arbeide tettere med Elevrådet? Arrangere ny «Bytte-kveld»? 
 
d. Arrangementgruppen 
- 1.oktober møtes partene som utgjør 17.mai komitee for å begynne 
planlegging av 17.mai 2020. Blir møteaktivitet i forbindelse med dette, ca 
annenhver uke fra og med fenruar måned (obs! ikke alle i gruppen som 
deltar der). Må få tak i noen fra 4.trinnet og ha en dialog med dem, siden 
4.trinnet har en del oppgaver i forbindelse med 17.mai arrangementet. 
Jobbes også med organisering av høstens tv-aksjon. Må tas opp til vurdering 
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om man skal arrangere «Lysfest» igjen. 
 

11. Fordeling av FAU representanter i de forskjellige undergruppene. 
- Man bestemte seg for å sitte seg ned på forskjellige bord etter møtet, og se 
hvem som ville være med i de forskjellige gruppene. Må lages en liste på 
hvem som deltar i de respektive gruppene, før neste FAU møte. 

12. Eventuelt 
- Samarbeid med kjøreskole (utsettes til neste møte), Skolemelk (utsettes til 
neste møte), SMS-påminnelser fra skolehelsetjeneste (utsettes til neste 
møte). 

 


